

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ		
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດ ດໍາເນີນທຸລະກິດກ່ຽວກັບ ວິຈິດສິນ	
ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດ	
ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ	ວັນທີ	ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ
MolCT-FAD-29	30.12.2017	ກົມວິຈິດສິນ

ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ	
ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ປະເພດທຸລະກິດ ສະເພາະ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ	R - ສິນລະປະ, ການບັນເທີງ ແລະ ຝັກຜ່ອນ
ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບ ອະນຸຍາດ	ເພື່ອຮັບປະກັນໃຫ້ ວຽກງານວິຈິດສິນ ທີ່ຈະມີການສ້າງສັນ ແລະ ດໍາເນີນການເປັນທຸລະກິດ ມີຄວາມສອດຄ່ອງໃນການຮັກສາ ແລະ ອະນຸລັກຄຸນຄ່າຂອງຊາດລາວ ແລະ ສອດຄ່ອງກັບວັດທະນະທໍາ, ຮີດຄອງປະເພນີອັນດີງາມ
ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ	ບຸກຄົນ ຫລື ນິຕິບຸກຄົນ ທີ່ມີຈຸດປະສົງດໍາເນີນທຸລະກິດ ດ້ານວິຈິດສິນ, ຫ້ອງວາງສະແດງ, ຫໍຝັດທະພັນສິນ, ສູນຝັກອົບຮົມ, ສະຖາບັນວິຈິດສິນ, ໂຮງຮຽນ ດ້ານວິຈິດສິນ, ຊຶ່ງວິຈິດສິນ ແມ່ນປະກອບດ້ວຍ ສິ່ງທີ່ມະນຸດສ້າງຂຶ້ນ ຈາກຄຸນຄ່າອັນລວມຍອດຂອງອາລົມຈິດ ໂດຍຜ່ານການປະດິດ ທາງດ້ານສີມືອັນປານິດ ເພື່ອ ຄວາມງົດງາມ, ຄວາມເພິ່ງພໍໃຈ ຊຶ່ງວ່າຄຸນຄ່າທາງດ້ານຈິດໃຈ ໂດຍບໍ່ສິ້ນສຸດ, ປະກອບດ້ວຍຈິດຕະກຳ, ປະຕິມາກຳ, ສະຖາປັດຕະຍະກຳສິນ, ພາບພິມ ແລະ ຫັດຖະກຳສິນ
ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?	ບໍ່ມີ
ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ	
ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງ ໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?	ບໍ່ມີ
ຄໍາເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນ ກັບ ໃບອະນຸຍາດ	

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ		
ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນການອອກໃບອະນຸຍາດ	30	ກົດໝາຍກ່ຽວຂ້ອງບໍ່ໄດ້ລະບຸໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາ ແຕ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ແຈ້ງວ່າໄລຍະເວລາການພິຈາລະນາປົກກະຕິແມ່ນບໍ່ກ່າຍ 30 ວັນລັດຖະການ
ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ	1. ມີສະຖານທີ່, ອຸປະກອນເຕັກນິກ ທີ່ຮັບປະກັນໃຫ້ແກ່ ການເຄື່ອນໄຫວວຽກງານວິຈິດສິນ 2. ມີບຸກຄະລາກອນ ທີ່ມີຄຸນສົມບັດ, ຄວາມຮູ້ຄວາມສາມາດ, ປະສົບການດ້ານວຽກງານວິຈິດສິນ	
ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍໃບອະນຸຍາດ?	ການດໍາເນີນທຸລະກິດຕ້ອງມີວິຊາການຮຽນຈົບມີໃບປະກາດ, ຖ້າບໍ່ມີວິຊາການດ້ານໃດໜຶ່ງແມ່ນປະຕິເສດ.	

ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	
ໃບອະນຸຍາດມີກຳນົດອາຍຸ ຫລືບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸນຳໃຊ້ ຈັກເດືອນ?
ແມ່ນແລ້ວ	60
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	ກົດໝາຍບໍ່ກ່ຽວຂ້ອງບໍ່ໄດ້ລະບຸໄລຍະເວລາຂອງໃບອະນຸຍາດໄວ້ ແຕ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ແຈ້ງວ່າໄລຍະເວລາຂອງໃບອະນຸຍາດແມ່ນຢູ່ລະຫວ່າງ 3 ຫາ 5 ປີ

ຄ່າທໍານຽມ				
ມີຄ່າທໍານຽມແບບຟອມຄ່າ ຮ້ອງ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທໍານຽມ	ຄ່າແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	100000.00	300000.00	30000.00	430000.00
ຄໍາເຫັນ	ອີງຕາມ: ລັດຖະດໍາລັດ ເລກທີ 003/ປທ ແລະ ຈາກການແຈ້ງຂອງເຈົ້າໜ້າທີ່ສໍາລັບ ຄ່າບໍລິການ ແລະ ຄ່າແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ			

ຄ່າທໍານຽມການຕໍ່ອາຍ				
ມີຄ່າທໍານຽມແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ ຂໍຕໍ່ອາຍ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທໍານຽມ	ຄ່າແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍຸ				
ແມ່ນແລ້ວ	50000.00	150000.00	15000.00	215000.00
ຄໍາເຫັນ	ຕາມເຈົ້າໜ້າທີ່ແນະນຳ, ຄ່າທຳນຽມ, ຄ່າບໍລິການ ແລະ ຄ່າແບບຟອມຄຳຮ້ອງແມ່ນ ຢູ່ໃນອັດຕາ 50% ຂອງຄ່າທຳນຽມທຳອິດ			

ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່ກົດລະບຽບ	ເລກທີ	ວັນທີ	ຄໍາເຫັນ
ດຳລັດ ວ່າດ້ວຍ ວິຈິດສິນ	217/ລບ	09.07.2016	ໝວດທີ 3 ການດຳເນີນທຸລະກິດ ກ່ຽວກັບ ວຽກງານວິຈິດສິນ (ມາດຕາ 18 ຫາມາດຕາ 23)

ເອກະສານປະກອບ
ຊື່ເອກະສານ
ໃບສະເໜີ
ຊີວະປະຫວັດຂອງຊ່ຽວຊານສະເພາະດ້ານ
ໃບຢັ້ງຢືນທີ່ຕັ້ງສຳນັກງານ
ໃບຕາດິນ

ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍຸ)		
ປີ	ອອກໃໝ່	ຕໍ່ອາຍຸ
2016		